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From: TMFKP BD Rådhuspost

Sent: 9. november 2017 10:07

To: Anne Christine Dahl-Hansen

Subject: 2017-0364595. Politikerspørgsmål, Vanløse Lokaludvalg VS: Styning/beskæring af 

popler ved Bellahøjmarken

Attachments: Overfredningsnævnets afgørelse.pdf

Kære Anne Christine Dahl-Hansen

Tak for din henvendelse fra den 1. november 2017 på vegne af Vanløse Lokaludvalg om beskæring af poppeltræerne 

på Bellahøjmarken.

Jeg må desværre fortælle dig, at forvaltningen ikke har planer om at beskære poplerne i en sådan grad, at de 

kommer ned i højde med Grøndalscentret.

Bellahøjmarken er fredet. I fredningsbestemmelserne står der, at kommunen skal udbygge og opretholde den 

afskærmende beplantning, så længe hallerne – det vil sige Grøndalscentret – bevares, og at der ikke må ske 

væsentlige ændringer uden fredningsmyndighedernes godkendelse. Det er forvaltningens vurdering, at den 

beskæring, som I ønsker, vil være en væsentlig ændring og derfor vil være i strid med fredningen. Jeg har vedhæftet 

Overfredningsnævnets afgørelse af 4. december 1981.

Træerne risikerer derudover at blive ødelagt ved en så gennemgribende beskæring, da det øger muligheden for 

svamp og råd. I januar i år gennemgik vi de 86 popler, og 17 træer blev tyndet ud af rækken for at sikre sund vækst 

for de øvrige træer. De resterende 69 træer fik fjernet døde og overdimensionerede grene af sikkerhedsmæssige 

årsager. Træerne fremstår nu sunde, og det er vores vurdering, at de kan holde mange år endnu.

Kommunen vedtog i maj 2016 en træpolitik, hvor målsætningen er, at byens træer som hovedregel skal bevares. Det 

er således ikke længere vores praksis at styne træer, med mindre vi vurderer, det er nødvendigt at beskære træerne 

af hensyn til sikkerhed eller træernes sundhed. Jeg har vedhæftet et link til kommunens hjemmeside, hvor I kan 

læse om træpolitikken.

http://tmf.kkintra.kk.dk/indhold/borgerrepr%C3%A6sentationen-har-vedtaget-en-historisk-tr%C3%A6politik

Jeg håber, at I hermed har fået svar på jeres spørgsmål.

Med venlig hilsen

Jon Pape

Serviceområdechef
Byens Drift
_______________________________
KØBENHAVNS KOMMUNE 
Teknik- og Miljøforvaltningen

Islands Brygge 37, 118 
Postboks 394 
2300 København S

E-mail jonpap@tmf.kk.dk
EAN 5798009809452

Fra: Anne Christine Dahl-Hansen 

Sendt: 1. november 2017 16:00

Til: Jon Pape

Cc: 'Bent Christensen'
Emne: Styning/beskæring af popler ved Bellahøjmarken

Kære Jon

Vanløse Lokaludvalgs arbejdsgruppe for Trafik og Plan har haft spørgsmålet om beskæring af popler lang 

Bellahøjmarken oppe og vende, og flere i lokaludvalget interesserer sig for sagn.

Lokaludvalget har længe ønsket styning/beskæring af poplerne langs Bellahøjmarken, så udsyn fra 
Bellahøjvej og ind over byen, er frit med de tydelige sigtelinjer, og så vidt jeg forstår er der en aftale 
med forvaltningen om at de beskæres så de ikke kommer over taget på Grøndalscentret.
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Vi håber meget det kan lade sig gøre, da der pt. ikke er det store udsyn fra Bellahøjvej.
Med venlig hilsen

Anne Christine Dahl-Hansen

Sekretariatsleder og Lokaludvalgssekretær
Sekretariatet for Vanløse Lokaludvalg
_______________________________
KØBENHAVNS KOMMUNE 
Økonomiforvaltningen

Frode Jakobsens Plads 4, 1. sal 
2720 Vanløse

Mobil 2612 1211
E-mail adh@okf.kk.dk
Web www.vanloeselokaludvalg.kk.dk
EAN 5798009800275






















